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 דיווח ראש המועצה  .1
  

 גדי אלפסי:     
  

 פותח את הישיבה.      
 

 התפשטות נגיף הקורונה      
 

. במועצה עד כה היו שלוש עובדות חולות. שתיים  המועצה ממשיכה להקפיד על ההנחיות ועל התו הסגול

 . בנוסף, ישנן שתי עובדות בבידוד. בשלבי החלמההחלימו ואחת 

       
 מבנה המועצה ומרכז המבקרים

 
. בשלב הראשון יעברו שני אגפים, בשלב השני אגפי  17.11.2020אנחנו מתוכננים לעבור למבנה בתאריך  

 מטה ולבסוף מוקד, מד"א, כב"ה ומשטרת ישראל. מחר יחל ניקיון המבנה. 
 חברת התוכן החדשה למרכז המבקרים החלה את עבודתה.

 
 ביקור משטרת ישראל 

 
 אופיר אבידן:

 
אירחנו את מחלקת החירום מהמטה הארצי של המשטרה. הם עוסקים בכל הקשור במוכנות לחירום,  
בעיקר ברשויות המקומיות. התמקדנו בנושא השת"פ בינינו, הרחבת השיטור המשולב במועצה. הצלחנו  
  לגייס אותם לשיתוף פעולה בתרגילי חירום. הייתה נכונות מצדם לעזור למועצה בכל הקשור למוכנות

 בחירום. 
 

 2021תכנית עבודה ותקציב לשנת  
 

בצורה מסודרת    2021על הכנת תכנית עבודה ותקציב לשנת    עומל  ות המועצהוצ החל מחודש אוגוסט  
 יובא לאישורכם בחודש דצמבר.  ושקולה.

 
 
 אישור פרוטוקולים .2

 
 21.09.2020מיום  08/2020אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה   .2.1    
 

 גדי אלפסי: 
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 

 



 

 

 30.09.2020 םיו"ר ועדת השתלמויות מיופרוטוקול הצבעת מליאה טלפונית לאישור אישור .    2.2    
 

 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 

 
 21.09.2020מיום   03/2020אישור פרוטוקול ישיבת וועדת ביקורת .    2.3    
 

 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 

 
 26.10.2020מיום  07/2020אישור החלטות ישיבת ועדת הנהלה/כספים .    2.4    
 

 גדי אלפסי:          
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 
 
 חוק עזר "אגרת תעודת אישור"אישור . 3
 

 אלדד אופק: עו"ד      
 

משמעות החוק הזה הינה הזכות שלנו לגבות כספים עבור מגוון אישורים ותעודות שאנו עוסקים בהם  
 באופן יומיומי. 

 
 גדי אלפסי: 

 
 מבקש לאשר.

 
 החלטה:

 
 מאושר פה אחד. 

 
 
 

     
 
 



 

 

 
 . ננעלת הישיבה

 
 
 

 _________________        ________________ 
 אופיר אבידן              עו"ד גדי אלפסי     
 מנכ"ל המועצה             ראש המועצה     

      
 

 רשמה: שני מרלי. 
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